

Issachar Watchmen Methodist 19-25/11/2020

Prayer Items for 3rd week of November

1. Family

Keep me as the apple of your eye; hide me in the shadow of your wings. (Psalm 17:8)

~Pray for empty nest families.

@ Pray for parents to build closer relationships with God and be connected with the people around them.

@ Pray for those in loneliness, loss or fear to fulfil their needs with God's love, so that they can continue to glorify God in their life.

@ Pray for parents to look after their children, to be their empowerment and blessing, to encourage them and to pray for their children.

2. Church

But because my servant Caleb has a different spirit and follows me wholeheartedly, I will bring him into the land he went to, and his descendants will inherit it. (Numbers 14: 24)

~Pray for Sunday School ministry.

@ Pray for the wisdom of leadership team in Sunday School, to feed the children through different channels.

@ Pray for God's protection over Christian parents to insist on family altar, to feed the children so that they do not deviate from God's path.

@ Pray to God to look after and guide the children to decide to follow Jesus as Caleb do.

3. Nation

Now the Lord is the Spirit, and where the Spirit of the Lord is, there is freedom. (2 Corinthians 3:17)

~Pray for Parliament Meeting from 2/11-15/12.

@ Pray that the parliament meeting will be held peacefully and smoothly.

@ Pray to God to bless the Speaker of parliament with a fearful heart of God to preside over parliament meeting.

@Pray for the members of parliaments to have integrity, to have insight and the hearts of love to make all decisions.

4. World

Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age." (Mathew 28:19-20)

~ Pray for next generation:

@ May God rise up Christians to minister to the young people through internet.

@ Pray for God to rise up more educators who love the Lord to be sent with righteousness, truth, and holiness to every school in the nation to bless the next generation.

@Pray for the grace and salvation from God to continue to impact the next generation

卫理公会以萨迦守望者 19-25/11/2020

十一月第三个星期的祷告事项

1. 家庭

『求你保护我、如同保护眼中的瞳人。将我隐藏在你翅膀的荫下、』（诗十七8）。

~为着空巢期的家庭祷告：

@祈求上帝帮助父母可以跟上帝建立更亲密的关系，也能与身边的人事物有更新的连结。

@祈求上帝亲自藉着他的爱填满他们的寂寞、失落和恐惧，以致他们继续活出荣神益人的生活。

@祈求上帝帮助他们能够成为孩子守望的力量和祝福：常常鼓励他们并为他们祷告。

2. 教会

『惟独我的仆人迦勒，因他另有一个心志，专一跟从我，我就把他领进他所去过的那地；他的后裔也必得那地为业。』（民十四 24）

～为着教会的主日学事工来祷告：

@祈求上帝赐给主日学的领袖团队有智慧地透过不同管道去牧养孩童。

@祈求上帝保守基督徒父母可以坚持进行家庭祭坛来牧养家里的孩童们，使他们不偏离上帝的道。

@祈求上帝看顾引导孩童们仍然持有像迦勒般，定意跟随主的心志。

3. 国家

『主就是那灵、主的灵在那里、那里就得以自由。』（林后三 17）

～为着 2/11-15/12 的国会会议祷告：

@祈求上帝带领整个会议和平并顺利地进行。

@祈求上帝赐福议长有认识和敬畏上帝的心来主持议会。

@祈求上帝保守议员们都有正直、光明和爱百姓的心来做所有的决策。

4. 世界

『所以你们要去、使万民作我的门徒、奉父子圣灵的名、给他们施洗。凡我所吩咐你们的、都教训他们遵守我就常与你们同在、直到世界的末了。』（太二十八 19-20）

～为着下一代祷告：

@祈求上帝兴起更多基督徒起来在网络中寻找并牧养年轻人。

@祈求上帝兴起更多爱主的教育工作者，把上帝的公义、真理和圣洁带进列国的每一所学校，以致祝福下一代的生命。

@祈求上帝的恩典和拯救也继续不断地临到我们的下一代当中。

Isakhar Pengawal Methodist 19-25/11/2020

Doa minggu ketiga November

1. Keluarga

Lindungilah aku, seperti biji mata-Mu sendiri; sembunyikanlah aku di bawah naungan sayap-Mu (Mazmur 17:8)

~ doa untuk ibubapa yang anak mereka sudah dewasa:

@ doa supaya ibubapa membina perhubungan yang lebih rapat dengan Tuhan, juga dapat memperbaharui dan membangunkan perhubungan dengan orang lain.

@ doa agar kasih Tuhan memenuhi keperluan mereka, terutamanya dari segi emosi mereka, yang terasa kekosongan, ketakutan, supaya mereka terus hidup berkenan pada Allah.

@ doa agar mereka dapat menjadi pengawal kepada anak-anak mereka, selalu memberkati dan mendorong mereka.

2. Gereja

Tetapi sikap Kaleb, hamba-Ku itu lain; dia tetap setia kepada-Ku. Oleh itu Aku akan membawa dia ke tanah yang dijelajahnya. Keturunannya akan memiliki tanah (Bilangan 14:24)

~ doa untuk pelayanan sekolah minggu di gereja:

@ doa agar guru-guru sekolah minggu dikurniai kebijaksanaan Tuhan Allah, untuk mendidik dan mengembalikan anak-anak.

@ doa agar ibubapa Kristen dapat menubuhkan dan mengekalkan mezbah keluarga, untuk mengembalikan anak-anak mereka sentiasa mentaati perintah Tuhan.

@ doakan anak-anak dilindungi kuasa Tuhan, juga dikurniai ketaatan dan keteguhan seperti Kaleb, teguh pada Tuhan.

3. Negara

Tuhan yang dimaksudkan di sini ialah Roh. Sesiapa mempunyai Roh Tuhan, orang itu bebas. (2 Korintus 3:17)

~ doa untuk Persidangan Parlimen yang akan dijalankan pada 2/11-15/12:

@ doakan supaya Persidangan Parlimen di bawah pimpinan Allah, dijalankan dengan lancar.

@ doa agar Persidangan Parlimen berkenan dengan hati Allah.

@ doa supaya setiap penguasa adil, tulus dan ikhlas, mengutamakan kepentingan rakyat.

4. Dunia

Pergilah kepada semua bangsa di seluruh dunia dan jadikanlah mereka pengikut-Ku. Baptislah mereka dengan menyebut nama Bapa, Anak, dan Roh Allah. Ajarlah mereka mentaati segala yang sudah Aku perintahkan. Ingatlah, Aku akan sentiasa menyertai kamu sehingga akhir zaman.” (Matius 28:19-20)

~doa untuk generasi-generasi baharu:

@ doa agar Tuhan membangkitkan lebih ramai orang untuk mengembalkan pemuda-pemudi melalui internet.

@ doa agar Tuhan membangkitkan ramai pegawai Pendidikan, agar menyebarkan keadilan, kebenaran dan kesucian Allah di dalam sekolah, dan memberkati generasi muda.

@ doa agar generasi muda juga berterusan berpeluk pada kasih karunia dan penyelamatan Tuhan.